
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 27. juni 2011 hos Henriette. 
 
Tilstede: Henriette, Annette, Tina, Kirsten, Karsten 
Afbud: Lis 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. email af de tidligere bestyrelser. 
 
Annette orienterede om seneste nyt fra vejlavet. Sixtusvej har fået pålæg om 
istandsættelse af vejen og har klaget til Vejdirektoratet. Klimagruppen har været til møde i 
kommunen, der har tilkendegivet, at de vil være samarbejdsvillige og tilbyde rådgivning 
med hensyn til klimavenlige veje. 
 
Vejlavet beder klimagruppen om et fælles møde i efteråret. Der vil desuden blive rettet 
henvendelse til kommunen om sænkningen ved kloakdækslet midt på Kongedybs Alle, 
hvor kommunen har gennemført reparationer. 
 
Der skal afholdes arbejdsdag i GFØ-regi, hvor der skal ordnes kantstene, fejes, ordnes 
plantekasser og træer samt klargøres borde og bænke. Vi undersøger i den forbindelse, 
om der skal indkøbes maling. Arbejdsdagen bliver onsdag den 10. august kl. 17.00 
startende med fællesspisning. 
 
Der skal udarbejdes ændringsforslag til begge foreningers vedtægter omkring digitaliseret 
kommunikation. Tina laver et oplæg. 
 
Karsten opdaterer og rundsender den interne telefon og mail-liste for medlemmerne af 
bestyrelserne. 
 
Der afholdes et nyt fælles bestyrelsesmøde i første halvdel af uge 41. Præcist tidspunkt 
aftales senere. 
 
Referent 
Karsten 


